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Dagsorden: 

1. Konstituering og opgavefordeling, Dorte. 

2. Aktuel økonomi, Dennis. 

3. Status på gadejord og skel, Jens-Erik. 

4. Status på lokalplan, herunder seneste nyt fra Hjørnegrunden, Dorte.  

5. Nyt fra Brugergruppen, Dennis. 

6. Vedtægtsændringer som følge af flere nye ejere i Landsbyen. 

7. Eventuelt. 

Referat: 

0. Til stede hos Dorte var: Dennis, Dorte, Robert, Henrik, Jens-Erik og Poul.  

 

1. Generalforsamlingen besluttede at Dorte er formand, Dennis er kasserer og Frederik er suppleant. 

Dagens møde fordelte følgende opgaver: Jens-Erik er konsulterende afgående formand og tager sig 

fortsat af skelspørgsmål og gadejorde. Robert tager sig af trailere og andet udstyr. Dennis bestyrer 

vores hjemmeside. Poul er sekretær og kontakt til gadelysopdateringen. Henrik tager sig af løbende 

opgaver. 

 

2. Der er endnu ikke opkrævet kontingent. Mødet bemyndigede Dennis til at opkræve kontingent 

med betalingsfrist 1/7-2018. Foreningen har en kontantbeholdning i banken på godt og vel kr. 

70.000,-. 

 

3. Kommunen har fået besked om generalforsamlingens beslutning om at grundejerforeningen gerne 

ser at kommunen administrerer gadejorderne i Landsbyen. Der har været møde angående skellet 

mellem den gamle smedie og tilstødende gadejord. Det ser ud til at de gamle matrikelkort angiver 

et forældet skel. Kommunen har givet ibrugtagningstilladelse på grundlag af andre skel. Der 

foreligger endnu ikke en afgørelse. Grundejerforeningen afventer og foretager sig ikke yderligere. 

 

4. Der er ikke sket nyt med hensyn til lokalplan for Landsbyen. Dorte forsøger at få et møde i stand i 

det kommunen har igen skiftet ud i bemandingen og vi mangler status efter at Eco-Village er ude af 

Hjørnegrunden. Vi trænger til at vide om ældreboliger er et luftkastel eller en plan. Foreningen vil 

fortsat kæmpe for én fælles lokalplan for Landsbyen samt forsøge at have et øje på projektet på 

Hjørnegrunden. 

 

5. Brugergruppen var tynget af referater fra flere generalforsamlinger. Eneste punkt med direkte 

relevans for Landsbyen var at det nu er endelig besluttet at der i Albertslund skal have 

lavtemperatur fjernvarme fra 2026. Dennis uddyber på foreningens hjemmeside. Der bliver 

iværksat et udvalgsarbejde omkring nye ældreboliger i Albertslund. Grundejerforeningen agter ikke 

at deltage. Enkelte af medlemmerne vil muligvis observere på egen hånd. 
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6. I forbindelse med at der kommer mange flere boliger i Landsbyen, skal det vurderes om 

foreningens vedtægter kan håndtere den nye situation. Dennis nærlæser og kommer med forslag til 

eventuelle opdateringer til næste bestyrelsesmøde. Det blev diskuteret om foreningen skulle 

begynde at udsende nyhedsbreve for at generere mere trafik på vores hjemmeside. I stedet for et 

nyhedsbrev blev det besluttet at udsende en opdateringsmail, når der er sket nyt på hjemmesiden. 

 

7. Der har været noget uhensigtsmæssig parkering i forbindelse med større arrangementer i kirken. 

Foreningen har foreslået menighedsrådet at der opsættes et skilt der henviser til parkeringen ved 

kirkegården bag kirken. Menighedsrådet har reageret positivt. Robert kontakter kommunen med 

henblik på ny skiltning ved indgangen til landsbyen. I samme moment vil der blive diskuteret nye 

tiltag til ny fartdæmpning i landsbyen.  

Næste møde bliver hos Henrik den 30/5 kl. 19:30.  

Bestyrelsen gik hjem i god ro og orden. 


